
R O M Â N I A 
JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 

CONSILIUL JUDEŢEAN 
Nr.10566 din 14.03.2025 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 27 februarie 2024, în şedinţa ordinară a 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 

Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din data de 
27.02.2025, se desfăşoară prin mijloace electronice de comunicare, utilizând o 
platformă online de videoconferință, începând cu orele 1430. Prin Dispoziţia 
Preşedintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.32 din 20.02.2025 a fost convocat 
Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud în şedinţă ordinară la data de 27 februarie 2025, 
orele 1430. Consilierii judeţeni au fost convocaţi în scris, prin invitaţie, transmisă prin e-
mail și telefonic. Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat la sediul 
instituţiei, publicat pe site-ul www.portalbn.ro, precum și în mass-media locală. 

* 
Ședința ordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud este condusă de domnul 

președinte Emil Radu Moldovan, iar prezența este făcută prin apel nominal. 
La ședință sunt prezenţi 30 de consilieri judeţeni, după cum urmează: domnul 

Tamaș Claudiu-Daniel - vicepreședinte, domnul Cârlig Cristian-Costel - vicepreședinte, 
doamna Baltă Loredana-Flavia, domnul Buta Ciprian, doamna Calo Viorica, domnul 
Cheţan Marius-Florin, doamna Cîrcu Mirela-Maria, doamna Dan Aurelia-Mariana, 
domnul Demian Ioan-Alin, doamna Duca Simona-Elena, domnul Forai Mihael-Simion, 
domnul Hârjoabă Constantin-Dragoș, domnul Iuşan Ciprian-Darius, domnul Lupșan 
Nicolae-Grigore, domnul Mureşan Cristian, doamna Pop Elena-Maria, domnul Pop 
George, domnul Pop Paul-Vasile, domnul Pop Romulus-Tarzan, domnul Popescu Petru-
Nicolae, doamna Rațiu Maria-Honoria, domnul Rogozan Florin-Grigore, domnul Rus 
Dorin-Octavian, domnul Rus Marin-Vasile, doamna Săsărman Lucia-Augusta, domnul 
Scuturici Gheorghe, domnul Suciu Tudor-Mihai, domnul Szilágyi Zsolt, doamna Tabără 
Camelia și doamna Zoltan-Sipos Timea. 

* 
Participă la ședință doamna Alexandrina-Crina Borș - Secretarul general al 

județului și domnul Grigore-Florin Moldovan - Administratorul public al județului. 
De asemenea, sunt prezente persoane din cadrul aparatului de specialitate al 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: doamna Parasca Duța-Rafila - director executiv, 
doamna Butta Elena - director executiv, domnul Ceclan-Oprea Ciprian - director 
executiv, doamna Ceuca Adriana-Gabriela - șef serviciu, domnul Poienar Victor - șef 
serviciu, doamna Hasnăș Veronica - șef serviciu, domnul Borgovan Paul-Ioan - șef 
serviciu, doamna Butnariu Camelia-Nicoleta - consilier superior, doamna Nicoară Maria 
- consilier superior, doamna Palade Ionela-Crina - consilier superior, domnul Spân
George-Marian - consilier superior și doamna Nechita Roberta-Nicoleta - consilier
Cabinet președinte.

Au fost invitați la ședință și sunt prezenți în sală: domnul Cosma Eugen-Vasile - 
directorul Clubului Sportiv „GLORIA 2018” Bistrița-Năsăud, domnul Cîmpan Sabin-
Dragomir - șef serviciu în cadrul Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară pentru 
Servicii de Alimentare cu Apă şi de Canalizare în judeţul Bistriţa-Năsăud. 

http://www.portalbn.ro/
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* 
În Proiectul ordinii de zi, prevăzut în Anexa la dispoziția de convocare, au fost 

înscrise 8 proiecte de hotărâri, Procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 
30.01.2025 și Procesul-verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud din data de 06.02.2025 care au îndeplinit condițiile prevăzute de art.136 
alin.(8) din Codul administrativ. 

La data de 24.02.2025, proiectul ordinii de zi a fost suplimentat cu Proiectul de 
hotărâre nr.VIII/7689 din 24.02.2024 pentru modificarea și completarea Anexei nr.3 la 
Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.175/2022 privind aprobarea 
proiectului „Spitalul Județean de Urgență Bistrița - extinderea pavilionului spitalului prin 
construirea unei clădiri noi” în vederea finanțării prin Planul National de Redresare şi 
Reziliență al României și Proiectul de hotărâre nr.VIII/7578 din 24.02.2025 privind 
înființarea unei noi secții pe ramură de sport în cadrul Clubului Sportiv „GLORIA 2018” 
Bistriţa-Năsăud, instituție publică aflată în subordinea Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud. 

Suplimentarea ordinii de zi a fost motivată de următoarele: 
- solicitarea de clarificări nr.1/21.02.2025 aferentă proiectului „Spitalul Județean de 
Urgență Bistrița - extinderea pavilionului spitalului prin construirea unei clădiri noi”, 
transmisă prin platforma PNRR, înregistrată la Consiliul Județean Bistrița-Năsăud cu 
nr.III/7464/21.02.2025, prin care s-a solicitat completarea Acordului de parteneriat 
nr.IIIA/27441/09.12.2022 cu informații privind bugetul proiectului defalcat pentru 
activitățile desfășurate de U.A.T. Județul Bistrița-Năsăud - Lider de parteneriat, și 
respectiv Spitalul Clinic Județean de Urgență Bistrița - Partener, precum și modul în 
care se efectuează transferul de fonduri de către coordonatorul de reforme și investiții 
pentru efectuarea plăților aferente achizițiilor derulate de către Liderul de parteneriat, 
respectiv cele derulate de Partener; 
- participarea Clubului Sportiv „GLORIA 2018” Bistrița-Năsăud la Campionatul 
Național Individual de Scrabble, derulat pe parcursul a 5 etape - Seniori și Tineret, în 
perioada 14-16 martie 2025 având loc prima etapă, cea de perechi. 

Proiectele de hotărâri supuse dezbaterii au îndeplinit condițiile prevăzute de 
art.136 alin.(8) din Codul administrativ. 

* 
(Ora 1430) 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Bună ziua, dragi colegi! O să încep cu prezența nominală. 
(Se efectuează apelul nominal al consilierilor județeni.) 
... 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Da. Mulțumesc! Din totalul de 30 de consilieri județeni sunt prezenți 30, plus 

președintele, fiind astfel îndeplinite prevederile legale pentru buna desfășurare a 
ședinței ordinare a consiliului județean. Mulțumesc. 

* 
Cu permisiunea dumneavoastră, trecem la proiectul ordinii de zi suplimentat cu 

2 proiecte de hotărâri: 
1.  Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud din data de 30.01.2025 
2. Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare a Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud din data de 06.02.2025 
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3. Proiect de hotărâre nr.VIII/7151 din 20.02.2025 privind constituirea 
Comisiei de selecție și nominalizare a membrilor Consiliului de administrație 
al Societății PROTECȚIE ȘI PAZĂ BISTRIȚA-NĂSĂUD S.R.L. și aprobarea 
Regulamentului de organizare și funcționare al acesteia 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
4. Proiect de hotărâre nr.VIII/7143 din 20.02.2025 privind constituirea 
comisiilor de evaluare şi de soluționare a contestațiilor în vederea evaluării 
anuale a managementului la instituțiile de cultură din subordinea Consiliului 
Județean Bistriţa-Năsăud 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
5. Proiect de hotărâre nr.VIII/7123 din 20.02.2025 privind aprobarea Listei 
de priorități pentru repartizarea locuințelor A.N.L. specialiștilor din sănătate 
în anul 2025 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
6. Proiect de hotărâre nr.VIII/7120 din 20.02.2025 privind modificarea 
datelor de identificare a unor bunuri imobile-construcții cu instalațiile 
aferente, aflate în domeniul public al Județului Bistriţa-Năsăud, componente 
ale sistemului public de alimentare cu apă şi de canalizare, concesionate 
către Societatea AQUABIS S.A. Bistriţa-Năsăud, prevăzute în Anexa nr.3 la 
Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.19/2008, cu modificările 
și completările ulterioare 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
7. Proiect de hotărâre nr.IX/5597 din 13.02.2025 pentru aprobarea 
Raportului privind stadiul realizării măsurilor din Planul de menținere a 
calității aerului în județul Bistrița-Năsăud 2023-2027, pentru anul 2024 
Iniţiator: Claudiu-Daniel Tamaș - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
8. Proiect de hotărâre nr.IX/7116 din 20.02.2025 pentru modificarea și 
completarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.4/2022 
privind aprobarea componenţei nominale a Colegiului director al Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-Năsăud, cu 
modificările ulterioare 
Iniţiator: Claudiu-Daniel Tamaș - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
9. Proiect de hotărâre nr.VIII/7312 din 20.02.2025 privind desemnarea 
consilierilor judeţeni în Comisia de evaluare a performanţelor profesionale 
individuale ale Secretarului general al judeţului Bistrița-Năsăud 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
10. Proiect de hotărâre nr.IX/7250 din 20.02.2025 privind aprobarea 
modificării Statutului Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru 
gestionarea integrată a deșeurilor municipale în judeţul Bistriţa-Năsăud 
Iniţiator: Claudiu-Daniel Tamaș - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
11. Proiect de hotărâre nr.VIII/7689 din 24.02.2024 pentru modificarea și 
completarea Anexei nr.3 la Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.175/2022 privind aprobarea proiectului „Spitalul Județean de Urgență 
Bistrița - extinderea pavilionului spitalului prin construirea unei clădiri noi” 
în vederea finanțării prin Planul Național de Redresare şi Reziliență al 
României 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
12. Proiect de hotărâre nr.VIII/7578 din 24.02.2025 privind înființarea unei 
noi secții pe ramură de sport în cadrul Clubului Sportiv „GLORIA 2018” 
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Bistriţa-Năsăud, instituție publică aflată în subordinea Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
13. Diverse 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Dacă sunt intervenții, din partea dumneavoastră la proiectul ordinii de zi, stimați 

colegi?  
Viorica Calo: - consilier județean - 
Domule președinte, dacă îmi dați voie. Intervenții nu am, dar, vă rog frumos să 

se consemneze, vorbesc de pe telefon, nu pot vota în platformă. Sunt de acord cu 
ordinea de zi și sunt de acord cu toate proiectele. Mulțumesc. 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumim doamna consilier. Colegii, vă rog să consemnați solicitarea doamnei 

consilier Calo. Dacă altcineva vrea să intervină? 
Nu mai sunt alte intervenții, vă rog să votați ordinea de zi cu suplimentare, 

stimați colegi.  
Cu 31 de voturi „pentru”, ordinea de zi suplimentată a fost aprobată.  
Mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului 

Județean Bistrița-Năsăud din data de 30.01.2025 
Dacă sunt intervenții? Dacă nu sunt, vă rog să votați, stimați colegi.  
Cu 31 de voturi „pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
2. Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare a Consiliului 

Județean Bistrița-Năsăud din data de 06.02.2025 
Dacă sunt intervenții, vă rog? Dacă nu sunt, vă rog să votați, stimați colegi.  
Cu 31 de voturi „pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
3. Proiect de hotărâre nr.VIII/7151 din 20.02.2025 privind 

constituirea Comisiei de selecție și nominalizare a membrilor Consiliului de 
administrație al Societății PROTECȚIE ȘI PAZĂ BISTRIȚA-NĂSĂUD S.R.L. și 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al acesteia 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt. 
Vă rog să votați, vot secret, Art.1 - constituirea Comisiei de selecție și 

nominalizare a membrilor Consiliului de administrație al Societății PROTECȚIE ȘI PAZĂ 
BISTRIȚA-NĂSĂUD S.R.L, a supleanților, precum și a secretariatului acesteia. 

Cu 27 de voturi „pentru” și 4 consilieri județeni care nu au votat, art.1 
a fost adoptat. 

Supun votului dumneavoastră proiectul de hotărâre în integralitate. Vă rog să 
votați. 
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Cu 29 de voturi „pentru” și doi consilieri județeni care nu au votat, 
proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Vă mulțumesc! 
(Nu au votat următorii consilieri județeni: domnul Pop George și domnul 

Scuturici Gheorghe.) 
* 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
4. Proiect de hotărâre nr.VIII/7143 din 20.02.2025 privind 

constituirea comisiilor de evaluare şi de soluționare a contestațiilor în 
vederea evaluării anuale a managementului la instituțiile de cultură din 
subordinea Consiliului Județean Bistriţa-Năsăud 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Intervenții, vă rog? Nu sunt. 
Vă rog să votați, vot secret Art.1 - constituirea Comisiei de evaluare anuală a 

managementului la instituțiile publice de cultură din subordinea Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud, a secretariatului acesteia, precum și constituirea Comisiei de 
soluționare a contestațiilor și a secretariatului acesteia. 

Cu 30 de voturi „pentru” și 1 consilier județean care nu a votat, art.1 a 
fost adoptat. 

Supun votului dumneavoastră proiectul de hotărâre în integralitate. Vă rog să 
votați. 

Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
5. Proiect de hotărâre nr.VIII/7123 din 20.02.2025 privind aprobarea 

Listei de priorități pentru repartizarea locuințelor A.N.L. specialiștilor din 
sănătate în anul 2025 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Vot secret. Intervenții? Nu sunt, vă rog să votați. 
Cu 30 de voturi „pentru” și 1 consilier județean care nu a votat, 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
6. Proiect de hotărâre nr.VIII/7120 din 20.02.2025 privind 

modificarea datelor de identificare a unor bunuri imobile-construcții cu 
instalațiile aferente, aflate în domeniul public al Județului Bistriţa-Năsăud, 
componente ale sistemului public de alimentare cu apă şi de canalizare, 
concesionate către Societatea AQUABIS S.A. Bistriţa-Năsăud, prevăzute în 
Anexa nr.3 la Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.19/2008, cu 
modificările și completările ulterioare 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt, vă rog să votați. 
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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Mulțumesc! 
* 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
7. Proiect de hotărâre nr.IX/5597 din 13.02.2025 pentru aprobarea 

Raportului privind stadiul realizării măsurilor din Planul de menținere a 
calității aerului în județul Bistrița-Năsăud 2023-2027, pentru anul 2024 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt intervenții, vă rog să votați. 
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc frumos! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
8. Proiect de hotărâre nr.IX/7116 din 20.02.2025 pentru modificarea 

și completarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.4/2022 
privind aprobarea componenţei nominale a Colegiului director al Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-Năsăud, cu 
modificările ulterioare 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt, vă rog să votați, vot secret, stimați colegi. 
Cu 29 de voturi „pentru” și 2 consilieri județeni care nu au votat, 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
9. Proiect de hotărâre nr.VIII/7312 din 20.02.2025 privind 

desemnarea consilierilor judeţeni în Comisia de evaluare a performanţelor 
profesionale individuale ale Secretarului general al judeţului Bistrița-Năsăud  

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Intervenții? 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Dacă îmi dați voie, domnule președinte? 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Cum să nu, doamna Calo. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Mulțumesc! Deci și la comisia de marți, am votat pentru bineînțeles, că eu nu 

am nicio obiecție împotriva doamnei Borș, doamnei Crina, pentru că eu o consider un 
bun profesionist, un om cu care poți colabora, cu care poți discuta. Rugămintea mea 
este către dumneavoastră, domnule președinte! Să încercați domnule președinte, să 
nu o mai influențați în deciziile juridice, pentru că dânsa trebuie să respecte ad 
litteram, juridic ... 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Doamna Calo, faceți o afirmație extrem de gravă! 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Foarte gravă. Lăsați-mă să termin. De câte ori am intervenit legat de niște 

aprobări care nu erau corecte și eu am sesizat, juridic, că nu este bine, dumneavoastră 
ați spus că nu am dreptate și s-a dovedit de nu știu câte ori că eu am avut dreptate. 
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Dar, dânsa a ascultat de ce spuneți dumneavoastră. Deci, vă rog frumos nu o 
influențați juridic, pe doamna Borș, pentru că trebuie să facă treaba așa cum trebuie.  

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Doamna Calo, afirmația este una extrem de gravă. Dar pentru că sâmbătă este 

1 martie, săptămâna viitoare este 8 martie, nu pot să fiu decât drăguț, cu o doamnă ... 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Da, e reală! 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Nu pot să fiu decât drăguț, cu o doamnă. E extrem de grav să afirmați că 

Președintele Consiliul Județean abuzează de Secretarul general al județului 
impunându-i ... 

Viorica Calo: - consilier județean - 
Nu am spus abuzează! 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Păi nu dar, spunându-i că influențează deciziile juridice. Acesta e un lucru foarte 

grav! 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Da, da, da este. Din punctul dumneavoastră de vedere este foarte grav. Da. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Doamna Calo, eu v-am ascultat, rugămintea este, haideți, să mă ascultați și 

dumneavoastră. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Ok.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Eu vă anunț că niciodată, nici pe doamna Secretar general, nici vreun funcționar 

sau director din cadrul consiliului județean, nu l-am influențat sau nu i-am cerut în 
vreun fel sau altul să nu respecte legea. Deci încă o dată, vă rog frumos să aveți 
proprietatea termenilor pentru că acuzațiile sunt unele foarte grave, la adresa 
Secretarului general al județului, care are ca principal rol... 

Viorica Calo: - consilier județean - 
Nu la adresa secretarului general, la adresa dumneavoastră, domnule 

președinte! 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Nu la adresa mea, că dânsa ia decizii juridice doamna Calo. Vă rog frumos 

sunteți în niște erori... 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Ia deciziile, vizavi de ce îi spuneți dumneavoastră. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Numai bazate pe lege, nu de ce îi spune președintele sau consilierii județeni. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Domnule președinte, vă dau exemple, la următoarea ședință, mă documentez și 

vă dau exemplu în câte cazuri am avut eu dreptate... 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Nu mie, pentru că nu eu avizez de legalitate hotărârile și deciziile în consiliul 

județean, doamna Calo. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Ok, o să vă demonstrez. Stați liniștit, că o să vă demonstrez. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Nu mie, demonstrați-i doamnei secretar că a încălcat legea. Nu mie.   
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Viorica Calo: - consilier județean - 
Nu a încălcat dânsa legea. Dânsa a făcut ce i-ați sugerat dumneavoastră. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Nu poate. Nu are voie să facă așa ceva, doamna Calo.   
Viorica Calo: - consilier județean - 
Normal nu ar avea voie să facă. Dar, din păcate... 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Doamna Calo, nu face. Vă asigur eu, că nu face. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Dar, din păcate s-a întâmplat de mai multe ori. Din păcate. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Vă rog frumos să sesizați Comisia de evaluare că doamna secretar încalcă legea 

și Comisia de evaluare va verifica aceste lucruri. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Nu încalcă nici o lege, dumneavoastră vă... Ok. Vă demonstrez, stați liniștit... 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Bine. Mie nu trebuie să-mi demonstrați nimic, președintele nu vizează de 

legalitate, nici hotărâri de consiliu, nici decizii, nici dispoziții, nici nimic. Decât doamna 
secretar sau în caz de concediu sau de lipsă, juristul împuternicit de doamna secretar 
să o înlocuiască, care de regulă este directorul direcției de administrație locală, 
doamna Butta. 

Viorica Calo: - consilier județean - 
Da, știm. Cunoaștem. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Sunteți într-o eroare maximă dacă credeți că vreuna din cele două doamne s-ar 

lăsa influențate de mine să încalce legea. Sunteți într-o eroare maximă. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Eu nu sunt și nu am fost niciodată... 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Bun, e în regulă. Să vă dea Dumnezeu sănătate și La mulți ani de 1 și de 8 

martie! 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Mulțumesc! 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Alte intervenții, vă rog dacă sunt, stimați colegi? 
Subliniez încă odată, nu pentru doamna Calo, pentru voi și pentru toți cei care 

ne ascultă. Niciodată eu nu am cerut așa ceva și dacă aș fi cerut vă asigur că cele 
două doamne pe care le-am pomenit, nu și-ar încălca calitatea profesională și nu ar 
face ceva în afara legii, oricine le-ar cere acest lucru. Ca să lămurim lucrurile.   

10. Comisia de administrație și urbanism- aviz favorabil 
M-a emoționat doamna Calo și am sărit la 10? 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Nu ați votat punctul 9. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Doamna Calo, fiind o doamnă de nota 10, care din când în când mai calcă pe 

lângă trotuar dar, aceasta este viața, că ni se mai întâmplă la toți. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Domnule președinte, eu nu calc pe lângă trotuar. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Vă rog să votați proiectul 9, stimați colegi. Vot secret. 
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Bine doamna Calo, călcați pe bordură. Din când în când, poate e întuneric pe 
afară. 

Viorica Calo: - consilier județean - 
Eu nu calc pe lângă trotuar. Eu calc bine și calc tare. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Călcați bine doamna Calo. Doamne ajută-vă! V-a făcut, Turc, trotuare noi în 

Bistrița, puteți călca, că nu mai sunt gropi acum.  
Cu 29 de voturi „pentru” și 2 consilieri județeni care nu au votat, 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
10. Proiect de hotărâre nr.IX/7250 din 20.02.2025 privind aprobarea 

modificării Statutului Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru 
gestionarea integrată a deșeurilor municipale în judeţul Bistriţa-Năsăud 

Comisia de administrație și urbanism- aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați, stimați colegi. 
Cu 30 de voturi „pentru” și 1 consilier județean care nu a votat, 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 
(Nu a votat doamna consilier județean Dan Aurelia-Mariana.) 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
11. Proiect de hotărâre nr.VIII/7689 din 24.02.2024 pentru 

modificarea și completarea Anexei nr.3 la Hotărârea Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud nr.175/2022 privind aprobarea proiectului „Spitalul 
Județean de Urgență Bistrița - extinderea pavilionului spitalului prin 
construirea unei clădiri noi” în vederea finanțării prin Planul Național de 
Redresare şi Reziliență al României 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt, vă rog să votați.  
Cu 30 de voturi „pentru” și 1 consilier județean care nu a votat, 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 
(Nu a votat doamna consilier județean Dan Aurelia-Mariana.) 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
12. Proiect de hotărâre nr.VIII/7578 din 24.02.2025 privind înființarea 

unei noi secții pe ramură de sport în cadrul Clubului Sportiv „GLORIA 2018” 
Bistriţa-Năsăud, instituție publică aflată în subordinea Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții, vă rog? Nu sunt. Vă rog să votați, stimați colegi.  
Cu 30 de voturi „pentru” și 1 consilier județean care nu a votat, 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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(Nu a votat doamna consilier județean Dan Aurelia-Mariana.) 
* 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
28. Diverse 
Dacă sunt intervenții, vă rog. 
Gheorghe Scuturici: - consilier județean - 
Mulțumesc, domnule președinte. Aș vrea să fac o scurtă informare. Vreau să vă 

informez că împreună cu domnul vicepreședinte Cârlig și cu colegul nostru Rus Marin, 
am fost la mai multe primării, la care am avut discuții cu referire la proiectul pe care l-
am discutat în ședința trecută și anume de înființare a unor parcuri industriale în 
diferite zone ale județului. Vreau să vă spun domnule președinte că toți primarii cu 
care ne-am întâlnit au fost foarte încântați de această propunere și mai mult de atâta, 
unii dintre ei ne-au spus că au deja, planificat, să zic așa, așa ceva, dar că le este 
foarte greu să implementeze acest lucru singuri. Au terenuri pe care le pot pune la 
dispoziție de 4-5 ha, au utilitățile trase la terenurile respective și un parteneriat între 
UAT-urile respective și noi, cred că ar fi de maxim interes atât pentru noi cât și pentru 
ei. Am văzut că ați pus în consultare proiectul bugetului, domnule președinte, vă spun 
că nu am apucat să-l parcurg tot, sper că ați ținut cont de propunerile mele, ale 
noastre și ați alocat ceva sume. Dacă cumva se deschide o sesiune, anul acesta sau 
anul viitor pe ADR, sau dacă nu să găsim alte soluții, să implementăm acest proiect că 
este absolut necesar atât pentru noi consiliul județean, cât și pentru UAT-urile din 
zonă. Vă mulțumesc, domnule președinte! 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Domnule consilier, felicitări și dumneavoastră și domnului vicepreședinte și 

colegului dumneavoastră pentru implicare. Rugămintea să trecem la pasul următor. 
Împreună cu domnul Cârlig care gestionează Direcția de investiții și drumuri 

județene și cu domnul Administrator public Grigore-Florin Moldovan care gestionează 
relația cu conducerea ADR NV și cu autoritatea de management a Programului 
Regional NV să programați o întâlnire pentru zilele următoare, să invitați și pe domnii 
primari interesați, să vedem care sunt condițiile, asocierile, care sunt condițiile pentru 
astfel de proiecte și să facem pașii următori pentru acest subiect. Deci, în concluzie, cu 
domnul Cârlig și domnul administrator, din partea executivului, cu dumneavoastră, cu 
domnul Rus, cu primarii, întâlnire, punctual, ce, cum, discutăm cu ADR-ul. Pe 10 
martie toată conducerea ADR, domnule Scuturici, va fi aici pentru Cloud-ul Regional, 
cu toți președinții din regiune și conducerea STS și putem să-i abordăm în mod direct. 
Rugămintea până pe 10 martie, domnul Cârlig și domnul Moldovan să aibă niște date 
mai concrete, pe care să le poată prezenta conducerii ADR-ului și eu o să provoc 
această discuție cu conducerea ADR-ului. 

Gheorghe Scuturici: - consilier județean - 
Mulțumesc, domnule președinte. Este un pas foarte important. Am înțeles că 

deja în mare domnul vicepreședinte a studiat, fiind de meserie avocat, a studiat și 
ghidul. Deci, putem să facem pași mari iar până la sfârșitul mandatului, să zic așa, 
minim 2-3 parcuri le putem realiza. Mulțumesc! 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Domnule Scuturici, am spus-o și la intervenția trecută, o repet și acum, întru 

totul de acord, în principiu cu această idee. Vom vedea ce impune ea, ce costuri, ce 
obligații, ce angajamente. Nu știu să răspund 100%, dar, vă rog foarte frumos până la 
finalul săptămânii viitoare, să faceți această întâlnire ca să aibă colegii mei, mai multe 
detalii, pentru întâlnirea din 10, care este de luni într-o săptămână.  
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Gheorghe Scuturici: - consilier județean - 
În regulă, mulțumim. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Și eu mulțumesc. Alte intervenții, vă rog.  
Dacă nu sunt alte intervenții, vă doresc o primăvară frumoasă. Tuturor 

doamnelor câte un mărțișor digital și să fiți iubite și tot ce vă doriți în primăvara acestui 
an. Doamne ajută!      

* 
Declar închise lucrările ședinței. (Ora 1453) 

* 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

       PREŞEDINTE,        SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI, 
 EMIL RADU MOLDOVAN  ALEXANDRINA-CRINA BORȘ 

Aprobat în ședința ordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 27.03.2025 

Verificat: Șef serviciu, Paul-Ioan Borgovan  ______  
Întocmit: Consilier superior, Palade Ionela-Crina ________ 
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